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Protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Turystyki, Promocji, Sportu 

Odbytego w dniu 20 lutego 2019 roku o godz. 12:00 

W Sali sesyjnej 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Prezes Wiślańskiej Organizacji Turystycznej Maria Pietruszka 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Plan merytoryczny działalności wiślańskiej Organizacji Turystycznej w roku 2019 

3. Analiza regulaminu i zasad przydzielania stypendiów sportowych 

4. Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok rozpoczął posiedzenie od powitania wszystkich 

przybyłych i poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji z dnia  23  stycznia 

2019 roku. Głosowanie:   6 „za” 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad- 

plan merytoryczny działalności Wiślańskiej Organizacji Turystycznej w roku 2019, który stanowi 

załącznik do protokołu a szczegółowo został omówiony przez Prezes WOTu Marię Pietruszkę. 

Dodatkowo Pani Prezes poruszyła tematy: 

 - konieczności  lepszego oznakowania toalet publicznych, w czym  urząd ma pomóc. Również istnieje 

potrzeba  wydłużenia czasu otwarcia toalet miejskich. WOT zastanawia się nad zamontowaniem w 

toaletach elektronicznych bramek-  koszt około 50.000,00zł. 

- połączenia- scalenia naszą wiślańską stronę internetową ze strona śląskie travel, co byłoby 

dodatkową reklamą. Koszt  to około 9.000,00zł.  

- szlaku niedźwiadka, który został dofinansowany z Urzędu Marszałkowskiego. Miasto jako właściciel 

praw majątkowych do niedźwiadka udziela licencji przedsiębiorcom którzy chcą sfinansować  takiego 

niedźwiadka. Zajmuje się tym referat PTKS, który opiniuje projekt  niedźwiadka i potem udziela 

licencji. W planie jest  też  gra terenowa z niedźwiadkiem,  strona internetowa dedykowana 

niedźwiadkom oraz  gadżety z niedźwiadkiem. 

 - festiwal filmów komediowych w Wiśle- jest to projekt sfinansowany z Lokalnej Grupy Działania 

„Cieszyńska Kraina”. Wstępny termin tej imprezy został zaplanowany na   lato 2020 - weekend przed 

Tygodniem Kultury Beskidzkiej. Gwiazdą miałby być Cezary Pazura. Radny Rafał Skurzok poprosił o 

przemyślenie innego terminu tej imprezy np.  listopad 2020. 

- akcja Wisła za połowę- Wiślańska Organizacja Turystyczna zrezygnowała  z tej imprezy, ale można 

brać udział w akcji „Polska za połowe”   
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-Akcja free ski- turysta płacąc za nocleg  dostaje darmowy karnet. 

- wiślańskie bunkry- Pani Prezes poinformowała, że jest gotowy projekt przebudowy bunkrów oraz 

zostało wydane pozwolenie na budowę. Wszystko idzie do przodu.  

Na koniec omawiania materiału Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok poprosił Panią 

Prezes, żeby następnym razem materiał w całości w wersji papierowej dotarł na komisję. 

Za przyjęciem materiału: 6 „za” 1 „wstrzymuje się”. 

Ad.3 

 Analiza regulaminu i zasad przydzielania stypendiów sportowych 

Radny Sławomir  Wantulok zaproponował, żeby zrezygnować z udzielania  stypendiów  sportowych a 

przyznawać raz w roku  nagrody.  Swoją propozycję uzasadnił  tym, że sportowiec ma większe 

korzyści z jednej konkretnej nagrody pieniężnej, gdyż może zainwestować w lepszy sprzęt albo 

odpowiednią odzież do treningów. Również dla urzędu byłoby to prostsze- wypłacić w jednym dniu 

nagrody niż co miesiąc stypendia. Następnie odniósł się do tego Burmistrz Miasta, który  

poinformował, że nie ma w żaden sposób określnego stanowiska  w tej sprawie. Stwierdził, że skoro 

wnioski na stypendia wpływają do urzędu to oznacza, że jest tym zainteresowanie. 

W związku z powyższym  Radni wystosowali wniosek do Burmistrza „o wyrażenie opinii przez Radę 

Sportu odnośnie ewentualnej zmiany warunków, zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

wysokości stypendiów sportowych   i ewentualnej zmiany stypendiów sportowych   na nagrody 

sportowe”. Za wnioskiem: wszyscy jednogłośnie „za”. 

Następnie przystąpiono do głosowania za przyjęciem materiału:  wszyscy jednogłośnie „za”. 

Ad. 4 

W sprawach bieżących poruszano tematy: 

1. Centrum Edukacji Ekologicznej na Jonidle 

2. Basenu 

3. Radna Barbara Kędzior poprosiła o zmianę godziny posiedzenia komisji Kultury, Turystyki, 

Promocji, Sportu z godziny 12tej na 9tą. Pozostali członkowie komisji wyrazili na to zgodę, 

jednak uznano, żeby temat ten poruszyć na posiedzeniu  komisji  wspólnych. 

 

Na tym Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok zakończył posiedzenie i podziękował  

wszystkim za przybycie. 

 

            Protokołowała                                                                                        Przewodniczący Komisji 

    Inspektor Justyna Pilch                                                                                     Sławomir Wantulok 


